
PROTOKÓŁ Nr 35/17

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik
w dniu 19 maja 2017 r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pani Małgorzata Joanna Szymańska - Skarbnik Gminy
3. Pani Halina Mirowska - Kierownik GOPS
4. Pani Katarzyna Kożuchowska - księgowa GOKSiR i GBP
5. Pan Marian Tadeusz Szeweluk - Dyrektor ZGK
6. Pani Ewa Klimaszewska - pracownik Urzędu Gminy

Obradom Komisji  przewodniczył  Pan Krzysztof  Nikitorowicz  – Przewodniczący
Rady Gminy Mielnik.

Porządek posiedzenia:

Pan Wójt Gminy zwróćił się do radnych o uzupełnienie porządku obrad komisji o następujące
punkty:

1) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Siemiatyckiemu,

2) raport z realizacji zadań określonych w Gminnej Strategii Integracji i Rozwiązywania
Problemów Społecznych na terenie gminy Mielnik za okres 2016 roku.

Komisje  przychyliły  się  do wniosku Pana Wójta  i  ustalony porządek obrad brzmi
następujaco:

1. Zaopiniowanie  projektów  uchwał  będących  przedmiotem  obrad  XXIII  sesji  Rady
Gminy Mielnik:
1) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu,
2) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017, 
3) w  sprawie  przedłużenia  obowiązywania  dotychczasowej  taryfy  cenowej  za

zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie Gminy Mielnik,
4) w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka

Kultury,  Sportu i  Rekreacji  oraz Gminnej  Biblioteki  Publicznej  w Mielniku za
2016 rok,

5) w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mielnik za 2016 rok,

6) w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy,
7) w sprawie wprowadzenia zmian w Gminnej Strategii Integracji i Rozwiązywania

Problemów Społecznych Gminy Mielnik na lata 2012-2020,
8) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia

zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat
w 2017 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu,
dla których organem prowadzącym jest Gmina Mielnik,

9) w  sprawie  stwierdzenia  zgodności  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  gminy  Mielnik  w  korytarzu  lokalizacji  ropociągu  ze  Studium
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uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mielnik,
10) w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

gminy Mielnik w korytarzu lokalizacji ropociągu.
2. Ocena przygotowania GOKSiR do sezonu 2017 i analiza kosztów za 2016 rok.
3. Informacja o przygotowaniu gminy do letniego sezonu turuystycznego.
4. Informacja o stanie i działalności jednostek OSP na terenie gminy.
5. Analiza posiadanych zasobów majątkowych gminy.
6. Analiza sytuacji demografcznej na terenie gminy.
7. Informacja z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015-2017 za

2016 rok.
8. Informacja z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2020 za 2016 rok.
9. Raport z realizacji zadań określonych w Gminnej Strategii Integracji i Rozwiązywania

Problemów Społecznych na terenie gminy Mielnik za okres 2016 r.
10. Sprawy różne.

Do punktu 1(1).

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Siemiatyckiemu. Po długich rozmowach i negocjacjach ustalono, że droga Wilanowo-Tokary
wchodzi do tegorocznych zadań powiatu. Wczoraj przesłaliśmy nasze propozycje do umowy
z powiatem, czekamy na stanowisko powiatu w tej  sprawie.  Na dofinansowanie tej  drogi
przeznaczamy kwotę 500 tys.zł., powiat przeznacza na drogę 200 tys.zł Jeśli pieniądze nie
zostaną w pełni wykorzystane, a na pewno tak będzie, to pozostałe środki przeznaczymy na
zadania własne.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu. 

(w zał. na str...............)

Do punktu 1(2).

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017.

Członkowie komisji zwrócili uwagę na niewłaściwą ich zdaniem naprawę dróg powiatowych
polegającą na tym, że do nieoczyszczonych wyrw w drodze wzuca się łopatą masę bitumiczną
i  przyciska  butem. Dziury w drodze powinny być oczyszczone a  do ich załatania  należy
używać zagęszczarki.

Pani  radna  Pogrebniak  i  Pan  radny  Pura  zgłosili  potrzebę  naprawienia  dróg  w
Radziwiłłówce i Maćkowiczach.

Komisje  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowali
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Mielnik na rok 2017.

(w zał. na str...............)
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Do punktu 1(3).

Pan  Dyrektor  ZGK przedstawił  wniosek  w  sprawie  przedłużenia  obowiązywania
dotychczasowej taryfy cenowej za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie Gminy Mielnik. 
Taryfa pozostaje w dotychczasowej wysokości i będzie obowiązywać od 1 lipca 2017r. do 30
listopada 2017r.  Takie rozwiązanie ma na celu zrównanie podejmowania uchwały w sprawie
taryfy na wodę z uchwałą dotyczącą ścieków. Od jesieni tego roku będziemy podejmować w
tej sprawie jedną uchwałę.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie przedłużenia obowiązywania dotychczasowej taryfy cenowej za
zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str...............)

Do punktu 1(4).

Pani Katarzyna Kożuchowska omówiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego
sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Mielniku oraz
Gminnej Biblioteki Publicznej w Mielniku za 2016 rok.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  rocznego sprawozdania  finansowego Gminnego
Ośrodka  Kultury,  Sportu  i  Rekreacji  w  Mielniku  oraz  Gminnej  Biblioteki  Publicznej  w
Mielniku za 2016 rok.

(w zał. na str...............)

Do punktu 1(5).

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Mielnik za
2016 rok i oraz uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 24 kwietnia
2017r.  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  przedłożonym  przez  Wójta  Gminy  Mielnik
sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2016 rok.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Mielnik za 2016 rok.

(w zał. na str...............)

Do punktu 1(6).

Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej z dnia 05
maja 2017r. o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium.

(w zał. na str...............)

Pani Skarbnik przedstawiła uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Białymstoku  z  dnia  10  maja  2017r.  w sprawie  wyrażenia  opinii  o  przedłoonym przez
Komisję  Rewizyjną Rady Gminy Mielnik wniosku o udzielenie  Wójtowi absolutorium za
2016 rok.

(w zał. na str...............)
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Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.

(w zał. na str...............)

Do punktu 1(7).

Pani  Halina Mirowska przedstawiła  projekt  uchwały  w sprawie wprowadzenia  zmian w
Gminnej Strategii Integracji  i  Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Mielnik na
lata 2012-2020.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  Gminnej  Strategii  Integracji  i
Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Mielnik na lata 2012-2020.

(w zał. na str...............)

Do punktu 1(8).

Pan Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia planu
dofinansowania  form  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli  oraz  ustalenia  maksymalnej
kwoty  dofinansowania  opłat  w  2017  roku  za  kształcenie  nauczycieli  zatrudnionych  w
szkołach i przedszkolu, dla których organem prowadzącym jest Gmina Mielnik.

Pani Ewa Klimaszewska udzieliła radnym wyjaśnień jakie zmiany i dlaczego wprowadzane
są do podjętej na poprzedniej sesji uchwały.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  o  zmianie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  planu  dofinansowania  form
doskonalenia  zawodowego nauczycieli  oraz  ustalenia  maksymalnej  kwoty  dofinansowania
opłat w 2017 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu, dla
których organem prowadzącym jest Gmina Mielnik.

(w zał. na str...............)

Do punktu 1(9).

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia zgodności miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Mielnik  w  korytarzu  lokalizacji  ropociągu  ze
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mielnik.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w sprawie  stwierdzenia  zgodności  miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego gminy Mielnik w korytarzu lokalizacji ropociągu ze Studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Mielnik.

(w zał. na str...............)
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Do punktu 1(10).

Pan  Wójt przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Mielnik w korytarzu lokalizacji ropociągu.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
gminy Mielnik w korytarzu lokalizacji ropociągu.

(w zał. na str...............)

Do punktu 2.

Pan  Wójt poinformował  radnych  o  spotkaniu  z  przedstawicielamii  Kurii  Biskupiej  w
Drohiczynie w sprawie realizacji projektu transgranicznego PL-BY-UA  pod nazwą „Zamek
Jagiellonów  w  Mielniku  i  Zamek  Sapiehów  w  Wysokim  –  świadkami  naszej  współnej
historii”. Stwierdził, że wszystkie niejasności dotyczące projektu zostały wyjaśnione.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację o stanie przygotowania Gminnego
Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Mielniku do sezonu turystycznego 2017r.

(w zał. na str...............)

Do punktu 3.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację o przygotowaniu gminy Mielnik do
letniego sezonu turystycznegoi 2017.

(w zał. na str...............)

Do punktu 4.

Pan  Piotr  Franciszek  Szpakowski -  Prezes  Zarządu  Oddziału  Gminnego  ZOSP  RP
przedstawił informację o stanie i działalności jednostek OSP na terenie gminy. Poinformował,
że strażacy OSP będą zabezpieczać na terenie gminy rajd samochodów terenowych, który
odbędzie  się  w  dniach  3-4  czerwca.  Trasa  rajdu  jest  w  trakcie  uzgadniania,  w  rajdzie
wystartuje 120-140 załóg.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację o stanie i  działalności jednostek
OSP na terenie gminy.

(w zał. na str...............)

Do punktu 5.

Pan Wójt przedstawił analizę posiadanych zasobów majątkowych gminy. Poinformował, że
mamy kłopot z budynkiem byłej strażnicy, w której przecieka dach. Budynek należy przekryć,
wartość  kosztorysowa  tego  przedsięwzięcia  wynosi  60  tys.zł.  Z  rezerwy  budżetowej
przeznaczamy na ten cel 20 tys.zł.

Komisje  Rady przyjęły  do  wiadomości  informację  na  temat  posiadanych  zasobów
majątkowych gminy.

(w zał. na str...............
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Do punktu 6.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację dotyczącą sytuacji demografcznej
na terenie gminy.

(w zał. na str...............)

Do punktu 7.

Pani Halina Mirowska przedstawiła informację z realizacji Gminnego Programu Wspierania
Rodziny na lata 2015-2017 za 2016 rok.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację z realizacji Gminnego Programu
Wspierania Rodziny na lata 2015-2017 za 2016 rok.

(w zał. na str...............)

Do punktu 9.

Pani  Halina  Mirowska przedstawiła  informację  z  realizacji  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-
2020 za 2016 rok.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację z realizacji Gminnego Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-
2020 za 2016 rok.

(w zał. na str...............)

Do punktu 10.

Pani  Halina  Mirowska przedstawiła  raport  z  realizacji  zadań  określonych  w  Gminnej
Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych na terenie gminy Mielnik za
okres 2016r.

Komisje  Rady  przyjęły  do  wiadomości  raport  z  realizacji  zadań  określonych  w
Gminnej  Strategii  Integracji  i  Rozwiązywania  Problemów Społecznych  na  terenie  gminy
Mielnik za okres 2016r.

(w zał. na str...............)

Do punktu 11.

Pan  Przewodniczący  Rady przypomniał  o  organizowanym  ognisku  z  okazji  Dnia
Samorządowca i zaprosił wszystkich obecnych do udziału w ognisku. 

Pan Wójt Gminy również zaprosił wszystkich obecnych do uczestnictwa w spotkaniu przy
ognisku.

Pan Henryk Symonowicz zapytał o budowę przedszkola.

Pan Wójt odpowiedział, że przeciąga się realizacjia projektu, od 9 maja naliczane są odsetki
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karne dla wykonawcy z powodu opóźnień w wykonaniu projektu.

Pan Lucjan Kożuchowski poinformował o złym stanie dróg polnych na terenie sołectwa
Pawłowicze, miejscami są nieprzejezdne.

Pan  Jerzy  Weremjewicz zgłosił  potrzebę  zmiany  przebiegu  drogi  w  Osłowie.Droga
wytyczona jest w jeziorze, trzeba ją przesunąć o 5 m.

Pan Paweł Grzegorz Pura zapytał o plany dotyczące budowy świetlicy w Maćkowiczach.

Pan Wójt odpowiedział, że została podpisana umowa na zmianę projektu świetlicy. Zmiany
zostały uzgodnione w porozumieniu z mieszkańcami sołectwa i są w trakcie opracowywania.

Pani Barbara Dekarz zgłosiła następujące sprawy:
1) Ustawienia znaku informacyjnego na drodze w kierunku cerkwi, od strony Tokar.
2) Odwodnienie drogi w w Wilanowie na odcinku przy krzyżu.
3) Kiedy rozpoczną się prace na drodze Wilanowo-Tokary.

Pan Kami Adrian Zalewski zapytał czy równiarka będzie jeszcze równała drogi w Tokarach.

Pan  Wójt  Gminy udzielił  odpowiedzi  na  zgłoszone  zapytania.  Poinformował,  że  OSP
Mielnik przekazało gminie samochód terenowy Nissan, samochód obecnie jest w naprawie.

Pan Henryk Adam Symonowicz zaproponował aby przy parkingu z kostki  chodnikowej
(przy budynku po policji) ustawić znak zabraniający parkowania ciężkim samochodom.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

       Elżbieta Szymańska

 Przewodniczący Rady

Krzysztof Nikitorowicz


